
Referat af bestyrelsesmøde 
20/6-2022 

 
 

Deltagere:  Stine Kam, Jørgen Vestbach, Dorthe Jensen, Sanne Loft, Heinrich Mathiasen, 
Hans Meldgaard, Birthe Pedersen 

 
1. Status af mødet fra sidste gang:  
 

• Der var en intern misforståelse i forbindelse med bestilling af opvaskemaskine, så 
den skal bestilles igen. 

• Der indkøbes nogle muldvarpeskræmmere for at teste om det kan holde 
muldvarpene lidt på afstand. 

• Inden for de næste par uger bliver banen der ligger lige til højre når man kommer 
ned, samt banen ved siden af rallybanen, planet og sået græs så de til efteråret 
bedre kan bruges til træning. 

• Jørgen har indsendt en ansøgning til Skanderborg Kommune for at få en 
byggetilladelse til at bygge et ekstra skur til rally/agility. 

 
 

2. Igangværende og gennemførte arrangementer/opgaver:  
 
• Rally konkurrence er gennemført med succes. 

 
 

3. Træner- og holdstatus:  
 
• Der starter 3 nye lydighedshold (+ et hvalpehold) til august). Et C hundehold og 2 

unghundehold. 
 

• Der er 3 på venteliste  
 

 
4. Indkommende forslag:  
 

Ingen 
 
 

5. Nye arrangementer:  
 
• Der påtænkes at holde et fællesarrangement lørdag d. 3. september med noget 

hundesjov og grill. 
 

 
  



6. Andet: 
 
Intet 

 
7. Økonomi:  
 

Alt ser forsat fornuftigt ud i forhold til økonomien. 
 

8. Eventuel:  
 
Der er intet under eventuelt.  
 

 
Næste møde mandag 2/8 kl. 19:15  



Medlemmer af TU:  
Medlem: Dorthe Jensen  
Medlem: Charlotte Hjorth  
 
Medlemmer af KU:  
Formand: Anker Nyborg Nielsen  
Medlem: Nina Londono  
Nyt medlem søges.  
 
Bestyrelses suppleanter:  
Birthe Pedersen  
 


